
Information till dig som viktig vuxen

Lustgas i Vaggeryds kommun

Nu under 2023 ser vi fortfarande att lustgas  
används i Vaggeryds kommun. Det ligger  
lustgaspatroner på flera olika platser i kommunen.

Det finns en trend bland ungdomar att använda  
lustgas i berusningssyfte.

Det är därför viktigt att veta vad lustgas är och risken 
med att använda lustgas i berusningssyfte och  
tillsammans med alkohol eller andra droger.

Vänliga hälsningar,

Fältsekreterarna, Brottsförebyggande rådet och  
skolsköterskorna på Fågelforsskolan 7-9,  
Hjortsjöskolan 7-9 samt Fenix

Risker med lustgas
1. Lustgas kan ge syrebrist när man andas in det. 
Det kan leda till medvetslöshet, hjärtproblem, 
kramper, hjärnskador och skador på ryggmärgen.

2. Riskerna med lustgas ökar när man använder 
det tillsammans med alkohol eller andra droger.

Vad kan du som vuxen göra?
1. Var observant på om du hittar ballonger eller  
tomma lustgasbehållare bland din ungdoms saker.

2. Prata med ungdomar kring lustgas och  
riskerna med det.

3. Prata med ungdomar om vardagliga saker och 
vad som händer i deras liv för att visa omsorg och 
att du bryr dig.

4. Om du misstänker att ditt barn/ungdom  
använder lustgas eller andra droger – kontakta 
”Råd och stöd” på telefon 0370-67 84 41

5. Om du hittar ballonger eller lustgastuber – plocka 
gärna upp och lämna till Återvinningscentralen och 
kontakta faltare@vaggeryd.se för att meddela var 
du hittade det någonstans.

Källor: Drugsmart.se, FASS, Vårdguiden1177.se 


